

Dr. Andrea Charron



Dr. Andrea Charron holds a PhD from the Royal Military College of Canada (Department of War Studies). She obtained a Masters in International Relations from Webster University, Leiden, The Netherlands, a Master's of Public Administration from Dalhousie University and a Bachelor of Science (Honours) from Queen's University. Her research and teaching areas include NORAD, the Arctic, foreign and defence policy and sanctions. She serves on the DND's Defence Advisory Board and has published in numerous peer-reviewed journals.

Dr. Charron worked for various federal departments including the Privy Council Office in the Security and Intelligence Secretariat and Canada's Revenue Agency. She is now Director of the University of Manitoba's Centre for Defence and Security Studies and Associate Professor in political studies.

Dr. Charron détient un doctorat du Collège militaire royal du Canada (en études sur la conduite de la guerre). Elle a obtenu une maîtrise en relations internationales de l'Université Webster à Leiden au Pays-Bas, une maîtrise en administration publique de l'Université Dalhousie et un baccalauréat en sciences (distinction) de l'Université Queen's. Elle a travaillé pour plusieurs ministères fédéraux incluant le Conseil privé au sein du Secrétariat de la sécurité et du renseignement. Elle est membre du Comité consultatif de la défense. Elle est maintenant professeure associée à l'Université du Manitoba en Études politiques. Elle est aussi Directrice du Centre de défense et études en sécurité.